
Van: 

Aan: Vlietstra, J 

CC: Koekoek, M; Geveke, J; @drenthe.nl: @drenthe.nl; 

Datum 2/2/2011 5:14 
Onderwerp: Betr: SPOED FW: E-College en Max van den Berg 

Dag Janny, 

Ik heb en gevraagd jou aanvullende informatie/munitie te verstrekken. 

Verder hebben we contact gehad met het Noorderpoort ) om te informeren naar de st.v.zaken van het innovatief vakcollege. 

Deze aanvraag is afgewezen omdat energie geen onderdeel was van de eerste tender (niet duidelijk is of en wanneer er een volgende tender komt). 

Deze aanvraag heeft wel opgeleverd dat het Noorderpoort een netwerk van bedrijven om zich heen heeft gecreëerd waarmee opleidingen 

zijn/worden ontwikkeld rond energie. 

Verder gaf ze aan dat dit ook goed aansluit op de ontwikkeling van de e-cademy, waar ze actief bij betrokken zijn (nb we hebben niet de drentse 

ideeën mbt e-cademy met haar gedeeld). 

Groet 

>>> @drenthe.nl(J Vlietstra) 02-02-11 11:13 >>> 

Dag allen 

Zie bijgevoegde mail 

Alvorens ik Max bel graag een kort memo van jullie kant over hoe we ons de Drentse claim voorstellen. De memo van is nog erg vaag. Is er 

contgct geweest met DC? Hoe verhoudt zich dit tot claim van Energy Valley mbt Center of Innovation/Expertise? Graag iets meer inhoudelijke 

munitie ter onderbouwing van onze claim 

Morgenochtend bel ik Max 

Groet Janny 

Bericht verzonden door Nokia Intellisync Mobile Suite. 

---Origineel bericht-——- 

Van: 

Verzonden: 02-02-2011 10:14:55 

Aan: J Vlietstra 

Ce: 

Onderw.: E-College en Max van den Berg 

Dag Janny, 

Gisteren heeft Tanja Klip gebeld met Gertjan Lankhorst, en van respectievelijk Gasterra, de NAM en de 

Gasunie. Zij heeft onze ideeën over de E-College met hen gedeeld. De heren staan positief tegenover de E-College in Drenthe en willen dit als 

integraal onderdeel van de Energy Academy (E-cademy) ondersteunen. Tevens gaven ze aan dat de concept-ontwikkeling van de E-College gelijk 

zou moeten oplopen met die van de E-cademy. De E-College moet net als de E-Cademy in de noordelijke context worden gezien. 

Het verzoek aan jou is om nu contact op te nemen met Max van den Berg en bij hem de ontwikkeling van de E-College (als integraal onderdeel 

van de E-Cademy) te claimen voor Drenthe. Voor meer informatie over de E-College en de achtergronden verwijs ik graag naar de memo van 

die als bijlage bij deze mail is gevoegd. 

Qua planning zou het erg mooi zijn als Max van den Berg voor morgenmiddag is geïnformeerd over onze claim. Morgenmiddag zit Max in 

overleg met Maxime Verhagen waarbij de E-Cademy als onderwerp op de agenda staat. 

Mochten er nog vragen zijn dan ben ik bereikbaar op 06 - 50 223 217. 

Met vriendelijk groet, 

Klimaat en Energie


